

## Howayek Providence Limited trading as MARONITE COLLEGE OF THE HOLY FAMILY

23-25 Alice Street Harris Park NSW 2150; Tel (02) 9633 6600 Fax (02) 9689 1662 Email: <u>admin@mchf.nsw.edu.au</u> Web: <u>www.mchf.nsw.edu.au</u> ABN: 89 623 472 177

Dear Parent / Guardian / Carer,

Maronite College of the Holy Family has been working with the NSW Department of Education on the school's compliance with the NSW *Education Act 1990* (the Act). As the school receives funding from the NSW Government, it must not operate 'for profit'. This means that we must ensure all payments using school funds are for the operation of the school, and support the educational objectives of our students.

Between 2012 to 2018, part of the Schools income was used to fund repairs and maintenance of the Harris Park Convent, a non-school operation owned by the Trustees of the Maronite Sisters of the Holy Family. This action caused Maronite College to be in breach of the Act.

The School Board acknowledges that these transactions meant the school was noncompliant during this period. Since this time we have been working closely with the NSW Department of Education to ensure our practices are consistent with our obligations under the Act. As a result, we will commission a review by an independent governance and compliance professional to help us identify opportunities to improve our governance practices and ensure compliance with the Act.

Our funding is continuing and we would like to assure you that these activities will not impact our students and staff. Maronite College will continue to work with the NSW Department of Education until these matters are fully resolved.

Yours Sincerely,



Principal



Howayek Providence Limited trading as MARONITE COLLEGE OF THE HOLY FAMILY

23-25 Alice Street Harris Park NSW 2150; Tel (02) 9633 6600 Fax (02) 9689 1662 Email: <u>admin@mchf.nsw.edu.au</u> Web: <u>www.mchf.nsw.edu.au</u> ABN: 89 623 472 177

حضرة الأهل والأوصياء وأولياء الأمور ،

إنّ معهد العائلة المقدّسة الماروني هو في طور العمل مع دائرة التربية في ولاية نيو سوت ويلز في ما يتعلّق بمطابقة المدرسة مع قانون التربية في نيو سوت ويلز لعام 1990 (القانون). بما أنّ المدرسة تحصل على موارد ماليّة من حكومة نيو سوت ويلز ، فيجب عليها ألاّ تعمل "من أجل الربح". وهذا يعني أنّه علينا أن نتأكّد من أنّ كل المدفو عات التي تستعمل موارد المدرسة الماليّة يجب أن تؤول لسير أعمال المدرسة ، وتدعم الأهداف التربويّة لطلاّبنا .

لقد استُعمل قسم من مدخول المدرسة بين عامَي 2012 و 2018 ، من أجل إصلاح وصيانة الدير في هارس بارك ، والذي لا يخص المدرسة بل هو ملك راهبات العائلة المقدّسة المارونيّات . هذا العمل جعل المعهد الماروني مخالفاً للقانون .

إنّ مجلس المدرسة يعترف أنّ هذه الإجراءات تعني أنّ المدرسة لم تكن مطاوعة خلال هذه الفترة . ومنذ ذلك الوقت ونحن نعمل عن كثب مع دائرة التربية في نيو سوث ويلز لنضمن أنّ ممارساتنا هي متناغمة مع إلتز اماتنا الخاضعة للقانون . وبالتالي ، فاتّنا سنقوم بعمليّة تفويض لإعادة النظر في قطاعَي الحكم والمطابقة من قِبل محتر فين مستقلّين وذلك لمساعدتنا على تشخيص فرص لتحسين ممارسات الحكم وضمان المطابقة مع القانون .

إنّ الموارد المالية ستستمرّ ونحن نود أن نؤكّد لكم أنّ هذه الإجراءات سوف لن تؤثّر على الطلاّب والهيئة التعليمية . إنّ المعهد الماروني سيواصل العمل مع دائرة التربية في نيو سوث ويلز إلى أن نجد الحلول لكل هذه الأمور .

ألمديرة

بكل إخلاص

تعاثلة المالك

Afrence